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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2 
5212 Dobrovo 
 
Številka: 0321-03/2023 
Datum:  23. 2. 2023  

 
ZAPISNIK 

3. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 23. 2. 2023, ob 18. uri, 
v Vili Vipolže 

 
 

Prisotni svetniki: Teja Jelina, Silvestra Elen Brašnić Saffigna, Lilijana Kastelic, Goran Simčič, Zvezdan Prinčič, Vilko 
Prinčič, Nika Prinčič, Miloš Protić, Robert Feri, dr. Karol Peter Peršolja, Anja Pertovt, Jurij Špacal, Tanja Baša Jasnič, 
David Saksida, Nadja Šfiligoj, Damjan Birtič 
  
Seji prisostvujejo: župan Franc Mužič, Anita Manfreda – direktorica občinske uprave, Dejan Rusjan, Beti Kumar, Nika 
Fabricijo Jug, Mitja Skubin, Mateja Ambrožič, Mojca Treplak, Sejad Jušić – načelnik Policijske postaje Nova Gorica, 
Samo Beridan – vodja policijskega okoliša, Manuela Varljen – IB Studio d.o.o., Irena Škvarč – direktorica Goriške 
knjižnice Franceta Bevka Nova Gorica   
 
Sejo je sklical župan Franc Mužič. Sejo vodi podžupan Goran Simčič.    
 
 
Dnevni red : 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Potrditev zapisnika 2. redne seje 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Poročilo o varnostni problematiki v občini Brda za leto 2022  
5. Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za del območja enote urejanja prostora Hum-05  
6. Pravilnik o plačah in plačilih ter drugih prejemkih za opravljanje funkcije občinskih funkcionarjev, članov delovnih 

teles občinskega sveta ter članov drugih organov ter o povračilu stroškov v Občini Brda – prva obravnava 
7. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Goriška knjižnica Franceta Bevka Nova 

Gorica - prva obravnava  
8. Odlok o prenehanju veljavnosti Odloka o ustanovitvi Javnega podjetja Regijski center za ravnanje z odpadki Nova 

Gorica d.o.o. – skrajšani postopek   
9. Imenovanje predstavnika Občine Brda v Svet lokalnih skupnosti CSD Severna Primorska  
10. Imenovanje Odbora za priznanja Občine Brda   
11. Ureditev zaznambe javnega dobra na nepremičnini v k. o. Biljana  
12. Ukinitev zaznambe javno dobro na parceli 1340/1 k. o. Biljana  
13. Ureditev zaznambe javnega dobra na nepremičninah v k. o. Podsabotin  
14. Ukinitev zaznambe javno dobro na parceli 215/2 k. o. Šmartno  
15. Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 2. redne seje  
16. Pobude in vprašanja svetnikov   
17. Realizacija sklepov 2. redne seje   
 

Ad 1. 
 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Prisotnih je 16 članov Občinskega sveta Občine Brda. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo.  
  

Ad 2. 
 
Potrditev zapisnika 2. redne seje 
 
V obravnavo je bil dan zapisnik 2. redne seje.  
 
Na zapisnik ni bilo pripomb.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet zapisnik 2. redne seje. 



Stran 2 od 12 

 

Ad 3. 
 

Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
V obravnavo je bil dan predlagani DNEVNI RED 3. redne seje.  
 
Dr. Karol Peter Peršolja predlaga, v imenu Liste ZA Brda vezano na pobudo, ki je bila podana glede snemanja sej, da se 
občankam in občanom omogoči čim boljšo informiranost o poteku sej občinskega sveta, sprejem sklepa o spremembi 
55. člena poslovnika Občinskega sveta Občine Brda v smislu, da bi zvočni in slikovni zapis poteka sej občinskega sveta 
bil javno dostopen na spletni strani Občine Brda.  
 
Goran Simčič pojasni, da je potrebno najprej predlagati točko dnevnega reda, ki jo mora predsedujoči dati na 
glasovanje kot dodatno točko dnevnega reda. V kolikor občinski svet z uvrstitvijo točke na dnevni red soglaša, se le to 
uvrsti na dnevni red, v nasprotnem primeru pa ne.  
 
Dr. Karol Peter Peršolja predlaga, da se na dnevni red seje uvrsti točka o spremembi Poslovnika Občinskega sveta 
Občine Brda.       
 
Goran Simčič še pojasni, da mora predlagatelj pripraviti gradivo za obravnavo točke na občinskem svetu in jo 
občinskemu svetu tudi posredovati.  
 
Župan Franc Mužič pove, da trditev, da občani niso seznanjeni s tem kaj se dogaja na sejah občinskega sveta, sigurno 
ne drži. Dejstvo je, da so Brici in Brike seznanjeni z delom občinskega sveta. Potrebno pa se je držati določenih 
postopkov. O tem bo odločal občinski svet.  
 
Na glasovanje je bil dan predlagani DNEVNI RED 3. redne seje.   
 
ZA je glasovalo 15 svetnikov, PROTI pa 0 svetnikov. Dnevni red 3. redne seje je sprejet.  
 

Ad 4. 
 
Poročilo o varnostni problematiki v občini Brda za leto 2022 
 
Poročilo o dogodkih, ki so se zgodili na območju občine Brda v letu 2022 predstavita Sejad Jušić – načelnik Policijske 
postaje Nova Gorica in Samo Beridan – vodja policijskega okoliša.   
 
Policijska postaja Nova Gorica uspešno izvaja aktivnosti za obvladovanje deviantnih pojavov na območju občine Brda  
in zagotavlja prisotnosti vodje policijskega okoliša na območju občine, prav tako pa se po potrebi zagotavlja prisotnost 
ene policijske patrulje.  
 
Ocenjujejo, da je sodelovanje z lokalno skupnostjo in civilno zaščito zelo dobro, kar prestavlja temelj za uspešno 
prepoznavanje in ustrezno odzivanje na odklonska ravnanja, ki na območju občine povzročajo nelagodje med občani.  
 
Kriminaliteta  
V letu 2022 beležijo manjši porast kaznivih dejanj (+8%), pri čemer ugotovitve kažejo, da niso obravnavali hujših 
kaznivih dejanj, ki bi v javnosti povzročile nelagodje. Predvsem izstopa obravnava 14 vlomov v vozila, ki so bila 
parkirana na vipolški cesti v času trgatve in vlomi v parkirana vozila na območju Sabotina. S preiskavo kaznivih dejanj 
in s pomočjo informacij občanov se je ugotovilo, da so storilci tuji državljani kateri prebivajo na območju Italije. Storilci  
kaznivih dejanj praviloma vlamljajo v parkirana vozila, kjer so na vidnih mestih puščene torbice in drugi vrednejši 
predmeti. Kljub večkratnim opozorilom s strani policije, da naj se vrednejših predmetov ne pušča na vidnih mestih v 
vozilih, se žal ugotavljajo odstopanja.  
Prav tako ugotavljajo, da se nekatera kazniva dejanja tekom celega leta povezujejo s problematiko kaznivih dejanj tudi 
na območju sosednjih občin.  
 
Javni red  
Stanje javnega reda in miru na območju občine Brda v letu 2022 ocenjujejo kot ugodno. V gostinskih lokalih in na 
javnih prireditvah niso obravnavali nobene kršitve. Posebej velja izpostaviti večje prireditve, ki so se odvijale na 
območju občine in sicer Brda in vino, Martinovanje v Šmartnem in Martinovanje v Kleti Brda. Kljub množičnemu 
številu obiskovalcev na vseh treh prireditvah, policija ni zaznala kršitev, ki bi povzročile pri obiskovalcih nelagodje. 
Naloge policije so bile v sodelovanju z Medobčinskim redarstvom, lokalno skupnostjo in turističnimi ponudniki 
izvedene profesionalno, tako da so se obiskovalci prireditev počutili varno.    
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V obravnavanem obdobju so ugotovili dve kršitvi po Zakonu o proizvodnji in prometu s prepovedanimi drogami – 
zaseg indijske konoplje za lastno uporabo v manjših količinah in zoper kršitelje izvedli prekrškovni postopek.  
Posebej izstopajoče problematike povezane s problematiko kršitev obratovalnih časov gostinskih lokalov niso zaznali. 
Sicer pa tej problematiki ter kršitvam Zakona o omejevanju porabe alkohola posvečajo posebno pozornost in s tem v 
zvezi izvajajo skupne poostrene nadzore s pristojnimi inšpekcijskimi službami, prav tako gostince in druge uporabnike 
skozi celo leto opozarjajo na dosledno upoštevanje obratovalnega časa ter na točenje alkoholnih pijač vinjenim in 
mladoletnim osebam.  
V zvezi ugotavljanja in preprečevanja kršitev vožnje v naravnem okolju so 31. 7. 2022 in 7. 8. 2022 z inšpekcijsko službo 
izvedli poostren nadzor na območju občine Brda – predel Korade in Sabotina. Kljub poostrenemu nadzoru niso 
ugotovili kršitev. Prav tako niso ugotovili drugih nepravilnosti, ki bi kazale na razvrednotenje okolja.  
 
Zagotavljanje varnosti cestnega prometa  
Območje občine Brda velja za turistično zanimivo območje, kjer se ugotavlja prisotnost domačih in tujih obiskovalcev v 
cestnem prometu.  
Najbolj obremenjena s tega vidika je regionalna cesta iz smeri Podsabotina do bivšega mejnega prehoda Neblo. V letu 
2022 do pri delu dali poudarek na izvajanju preventivnih in represivnih ukrepov za umirjanje hitrosti, predvsem d 
prisotnostjo patrulj na navedenih relacijah. V letu 2022 je bilo skupno ugotovljenih 400 (288 v letu 2021) prekrškov, ki 
so bili ustrezno sankcionirani, kar kaže, da so bili aktivni pri kontroli in nadzoru cestnega prometa.  
Na območju občine Brda se je v letu 2022 zgodilo 24 (29 v letu 2021) prometnih nesreč. Najpogostejši vzroki 
prometnih nesreč je bila nepravilna stran in smer vožnje, nato sledi neprilagojena hitrost, premiki z vozilom in 
neupoštevanje pravil prednosti, dočim ostale kršitve ne izstopajo.  
 
Nadzor državne meje in izvajanje predpisov o tujcih 
V letu 2022 so bili pogosteje prisotni v smeri proti državni meji z Italijo in sicer v Neblem, v Vipolžah in na Plešivem, 
kjer so dali poudarek na ugotavljanju gibanja oseb, ki bi lahko bile povezane z vlomi v stanovanjske hiše in druge 
objekte.  
Prav tako so izvajali poostrene nadzore s poudarkom na ugotavljanju kršitev nezakonitega zaposlovanja in prebivanja 
tujcev, pri čemer so opravili nadzore na vseh gradbiščih in objektih za katere so ugotovili, da v njih prebivajo tujci 
vendar kršitev niso beležili.  
Kljub povečani problematiki ilegalnih migracij na območju Slovenije, ki jih obravnavajo policisti v okolici in sosednji 
državi Italiji, le ti niso bili obravnavani na območju občine Brda.  
 
Preventivna dejavnost 
Pri izvajanju nalog s področja v skupnosti usmerjenega dela si je Policijska postaja Nova Gorica zastavila cilj 
intenziviranja dela policije v sodelovanju z lokalno skupnostjo. Zagotavljali so prisotnost vodje policijskega okoliša in 
policijskih patrulj med občani na terenu. Prav tako je potekalo intenzivno sodelovanje z občino in občinsko upravo 
glede postavitve video nadzornih kamer v okviru možnosti glede na zakonske predpise na območjih, kjer so 
predhodno ugotavljali odklonska ravnanja. Izvedli so vrsto preventivnih aktivnosti tako z vidika prometne varnosti, 
kakor javnega reda in kriminalitete s poudarkom na svetovanju občanom in samozaščitnemu ravnanju, da se zmanjša 
možnost nastanka odklonskih pojavov.  
Aktivno so sodelovali v Svetu za preventivo in vzgojo v cestnem prometu in pri pripravi člankov z vidika zagotavljanja 
varnosti v Briškem časniku.  
S ciljem preprečevanja odklonskih pojavov v Osnovni šoli Alojza Gradnika Dobrovo in njeni okolici so z aktivnim 
sodelovanjem šole, izvedli številne preventivne aktivnosti po vprašanju prepovedanih drog, alkohola, vandalizma in 
medvrstniškega nasilja.  
 
Ob tem velja izpostaviti zelo dobro sodelovanje z županom in občinsko upravo Občine Brda, Medobčinskim 
redarstvom, OŠ Alojza Gradnika Dobrovo in silami za zaščito in reševanje, ki delujejo na območju občine.      
 
Župan Franc Mužič se zahvali za podano poročilo. Podatki so dokaj ugodni in vse to kaže na to, da je Slovenija varna 
dežela. Če se občani tudi tako vedejo in počutijo varne je to veliko zadovoljstvo. Za dobro sodelovanje med občino in 
policijsko postajo sta zaslužna tako načelnik policijske postaje kot tudi vodja policijskega okoliša. Nadeja si tako 
dobrega sodelovanja še naprej.  
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Ad 5. 
 

Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za del območja enote urejanja prostora Hum-05 
 
Obrazložitev podata Mitja Skubin in Manuela Varljen – IB Studio d.o.o..   
 
Priprava občinskega podrobnega prostorskega načrta (v nadaljevanju: OPPN) za del enote urejanja prostora (EUP) 
HUM-05 je določena v Odloku o občinskem prostorskem načrtu Občine Brda (UGSO št. 9/11, 37/12, 44/17, 25/18, 
21/19 in 21/22). Postopek priprave OPPN za del območja enote urejanja prostora HUM-05 je Občina Brda pričela na 
pobudo lastnika zemljišča in investitorja, Studio Arkus d.o.o., Delpinova ulica 7a, 5000 Nova Gorica. 
 
OPPN obravnava površine v območju med strugo potoka Pevmica oziroma predvideno obvoznico vasi Kojsko na 
vzhodu in severu, državno cesto Solkan most – Gonjače (R2-402, cestni odsek št. 1426) na jugu, ter z gozdom 
poraščenim, relativno strmim pobočjem na zahodni strani in obsega parcele 989/1 in 2927/4, obe k. o. Kojsko skupne 
velikosti cca. 5950 m2.  
Z OPPN se načrtuje dostop na južni strani cone z ustrezno navezavo na obstoječo državno cesto R2-402, odsek 1426- 
Solkan -Gonjače. Območje urejanja OPPN se, zaradi navezave na javno cestno omrežje, poveča še izven enote urejanja 
HUM-05 in zajema tudi parcelo št. 2927/4, k. o. 2290 Kojsko, v enoti urejanja HUM-60 kjer je opredeljena namenska 
raba PC-površine cest. 
S pripravo prostorskega akta se bo zagotovilo podlago za realizacijo planskih odločitev ter hkrati vzpostaviti pogoje za 
razvoj namembnosti kateri je območje namenjeno. 
Namen priprave OPPN je ureditev manjše gospodarske cone v neposredni bližini osrednje cestne povezave za Občino 
Brda, ter v okviru OPPN določiti prostorsko izvedbene pogoje za gradnjo objektov. Znotraj območja OPPN je 
predvidena gradnja objektov za obrtno, skladiščno, prometno, trgovsko, poslovno in proizvodno dejavnost. Poleg 
gradnje novih objektov je v območju OPPN predvidena tudi gradnja prometne, komunalne, energetske in druge 
gospodarske infrastrukture ter urejanje odprtega prostora. 
OPPN bo podlaga za izdajo gradbenih dovoljenj za gradnjo objektov in ureditev zunanjih površin objektov, zelenih 
površin ter spremljajočo komunalno, energetsko, elektronsko komunikacijsko in prometno infrastrukturo. 
Postopek priprave in sprejemanja OPPN poteka po določbah Zakona o urejanju prostora (Uradni list RS, št. 61/17, v 
nadaljevanju ZUreP-2). V skladu z ZUreP-2 se postopek priprave OPPN v osnovi deli na tri glavne sklope oziroma faze, 
pri čemer se večinski del strokovnega dela opravi v fazi priprave izhodišč in osnutka. V drugem delu je večji del 
aktivnosti namenjen usklajevanju, dopolnitvam in potrjevanju.  
Investitor je pripravil izhodišča za pripravo OPPN. Na podlagi Sklepa o pripravi Odloka o občinskem podrobnem 
prostorskem načrtu za del prostorske enote HUM-05 – Gospodarska cona na Humu (UGSO, št. 63/2020, z dne 
13.11.2020), s katerim so bila potrjena tudi izhodišča, je bil pripravljen osnutek prostorskega akta, in posredovan 
pristojnim nosilcem urejanja prostora, da podajo prva mnenja oziroma usmeritve za načrtovanje. Pridobljena je bila 
odločba Ministrstva za okolje in  prostor, da postopek celovite presoje vplivov na okolje ni potreben (št. 35409-
436/2021-2550-4, dne 11.11.2021). 
Ob upoštevanju smernic in pogojev nosilcev urejanja prostora je bil izdelan dopolnjen osnutek Odloka o občinskem 
podrobnem prostorskem načrtu za del prostorske enote HUM-05 – Gospodarska cona na Humu. Dopolnjen osnutek 
OPN je bil javno razgrnjen od 07.09.2022 do 10.10.2022 in dne 28.09.2022 izvedena tudi javna obravnava. V tem času 
občina ni prejela nobene pripombe. Javne obravnave se ni udeležil nihče.  
Izdelan je bil predlog OPPN za del prostorske enote HUM-05 – Gospodarska cona na Humu in pridobljena so bila druga 
mnenja vseh nosilcev urejanja prostora. 
 
Predlog odloka sta obravnavali tudi Statutarno pravna komisija in Komisija za okolje in prostor na 1. redni – 
konstitutivni seji, dne 13. 2. 2023 in soglasno potrdili predlog odloka kot primeren za odločanje na Občinskem svetu 
Občine Brda.   
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za del območja enote 
urejanja prostora HUM-05 – Gospodarska cona na Humu. 

2. Ta sklep velja takoj.  
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Ad 6. 
 
Pravilnik o plačah in plačilih ter drugih prejemkih za opravljanje funkcije občinskih funkcionarjev, članov delovnih 
teles občinskega sveta ter članov drugih organov ter o povračilu stroškov v Občini Brda – prva obravnava 
 
Obrazložitev poda Silvestra Elen Brašnić Saffigna - KMVVI.  
 
Doslej veljavni Pravilnik o plačah in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev, članov delovnih teles Občinskega sveta 
in članov drugih občinskih organov Občine Brda (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 13/2007, 26/2012, 50/2015) je 
potrebno uskladiti z veljavno zakonodajo ter s Statutom Občine Brda (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 26/17, 
16/18), zato se predlaga v sprejem nov pravilnik. 
 
Ne vpeljuje se sprememb, ampak se obravnava celoten nov akt, saj je vsebina in količina sprememb takšna, da je to 
bistveno smotrneje. 
 
Cilj predlaganega Pravilnika o plačah in plačilih ter drugih prejemkih za opravljanje funkcije občinskih funkcionarjev, 
članov delovnih teles občinskega sveta ter članov drugih organov ter o povračilu stroškov v občini Brda je uskladitev z 
veljavno zakonodajo in znižanje višine sejnin ter s tem zmanjšanje porabe proračunskih sredstev za sejnine. Letni 
znesek sejnin, ki se izplača posameznemu članu občinskega sveta ne sme presegati 7,5% letne plače župana. Ker zakon 
natančno ureja odstotni delež in ne omogoča, da bi se skupni letni znesek sejnin omejil v nominalni vrednosti 
županove plače ali omejilo število sej na letni ravni, bi bilo zapisati v pravilnik odstotek, ki ni skladen z zakonom ali 
zapisati kakšno drugo možnost od prej naštetih v vsakem primeru nezakonito. 
 
Predpisi na katere se sedaj veljavni pravilnik sklicuje oz. predstavljajo pravno podlago za določitev plač, povračilo 
stroškov in drugih prejemkov občinskih funkcionarjev (Zakon o lokalni samoupravi, Zakon o sistemu plač v javnem 
sektorju, Zakon o funkcionarjih v državnih organih) so bili večkrat spremenjeni. Prav tako vsled vsem spremembam 
citirane zakonodaje obstoječ pravilnik uporablja terminologijo, ki se ne uporablja več. 
 
Predlog pravilnika sta obravnavali Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja in Statutarno pravna 
komisija na seji dne 13. 2. 2023.  
 
Statutarno pravna komisija je podala nekaj opomb in popravkov, ki se jih je upoštevalo pri pripravi čistopisa pravilnika.  
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja in Statutarno pravna komisija sta soglasno potrdili predlog 
pravilnika v prvi obravnavi kot primeren za odločanje na Občinskem svetu Občine Brda.   
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je občinskemu svetu tudi predlagala, da zaradi uskladitve z 
zakonom in drugimi predpisi države oziroma občine, obravnavo in sprejem pravilnika opravi po skrajšanem postopku. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Pravilnik o plačah in plačilih ter drugih prejemkih za opravljanje funkcije 
občinskih funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta ter članov drugih organov ter o povračilu 
stroškov v občini Brda, v prvi obravnavi. 

2. Ta sklep velja takoj.  

 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Pravilnik o plačah in plačilih ter drugih prejemkih za opravljanje funkcije 
občinskih funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta ter članov drugih organov ter o povračilu 
stroškov v občini Brda, po skrajšanem postopku. 

2. Ta sklep velja takoj.  
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Ad 7. 
 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Goriška knjižnica Franceta Bevka Nova 
Gorica - prva obravnava 
 
Obrazložitev poda Irena Škvarč – direktorica Goriške knjižnice Franceta Bevka Nova Gorica.   
 
Glavni razlog za sprejem predlaganega odloka je, da se v Odloku o ustanovitvi Javnega zavoda Goriška knjižnica 
Franceta Bevka Nova Gorica, navede kot ustanoviteljica tudi Občina Renče-Vogrsko, ki je tako kot ostale 
ustanoviteljice pravna naslednica Goriške knjižnice Franceta Bevka Nova Gorica, vpisana v sodnem/poslovnem registru 
Okrožnega sodišča v Novi Gorici. 
Spreminjajo in posodabljajo se žigi knjižnice. 
V 9. členu se doda pojasnilo, da knjižnica v skladu z Zakonom o knjižničarstvu in Pravilnikom o osrednjih območnih 
knjižnicah na podlagi posebne pogodbe med knjižnico in ministrstvom, pristojnim za kulturo, ter v soglasju z 
ustanoviteljicami, opravlja tudi funkcijo splošne knjižnice na obmejnih območjih ter osrednje območne knjižnice. Te 
naloge so definirane z zakonom in jih je knjižnica opravljala že doslej, le da to v odloku ni bilo navedeno. Glede na velik 
pomen, ki ga ima dejavnost knjižnice tudi za obmejno območje in povezovanje nasploh smo želeli, da je to navedeno 
tudi v odloku. 
V odloku so navedene nove krajevne knjižnice ter novi naslovi posameznih krajevnih knjižnic. 
V odloku se na novo navede 5. odstavek 11. člena veljavnega odloka. Črtajo se dejavnosti, ki so nepotrebne (Trgovina 
na drobno na stojnicah in tržnicah z drugim blagom, Restavracije in gostilne, Okrepčevalnice in podobni obrati, Dajanje 
videokaset in plošč v najem). Poleg tega se za vse dejavnosti, ki dopolnjujejo izvajanje javne službe navedejo oznake, 
kot jih definira veljavna Standardna klasifikacija dejavnosti. Zato je potrebno ta odstavek navesti v celoti na novo. 
Črta se možnost, da je direktor lahko imenovan tudi na podlagi neposrednega povabila; 17. člen Zakona o 
knjižničarstvu (Uradni list RS, št. 87/01, 96/02 – ZUJIK in 92/15) določa, da direktorja splošne knjižnice imenuje svet 
knjižnice na podlagi javnega razpisa. 
Pri pogojih za imenovanje direktorja in pomočnika direktorja se novelira pogoje za imenovanje. 
Glede na to, da je ustanoviteljica knjižnice tudi Občina Renče – Vogrsko se spremeni sestava sveta zavoda. Svet je 
sestavljen iz 12 predstavnikov: Mestna občina Nova Gorica ima šest, ostale občine ustanoviteljice vsaka po enega 
predstavnika, svet sestavlja tudi en predstavnik delavcev knjižnice. 
V odloku se zaradi preglednosti v celoti na novo navede 28. člen. Vsebinsko se doda zgolj ena naloga sveta in sicer 
imenovanje vršilca dolžnosti direktorja. Z navedbo člena v celoti pa se sanira tudi manjša napaka v zaporedju alinej, ki 
je bila ugotovljena pri spremembi odloka iz leta 2011. 
Spremenita se organa, ki predlagata dva člana strokovnega sveta: namesto Kulturniške zbornica Slovenije in Zveze 
splošnih knjižnic dva člana izmed strokovnjakov ali uporabnikov predlagata Zveza bibliotekarskih društev Slovenije in 
Združenje splošnih knjižnic. Razlog za spremembo je, da je Kulturniška zbornica Slovenija manj aktivna, zato knjižnica 
predlaga, da se jo nadomesti z Zvezo bibliotekarskih društev Slovenije, Zveza splošnih knjižnica pa se je preimenovala v 
Združenje splošnih knjižnic. 
Skladno z ZUJIK-om se doda nova naloga strokovnega sveta: strokovni svet daje predhodno mnenje svetu knjižnice 
pred imenovanjem ali razrešitvijo direktorja knjižnice. 
V odlok so vključene tudi nekatere druge manjše spremembe: pravilna uporaba terminologije, npr. 'dislocirane enote 
– podružnice', oblikovne spremembe, ipd. 
 
Predlog odloka v prvi obravnavi je obravnavala tudi Statutarno pravna komisija na 1. redni – konstitutivni seji dne 13. 
2. 2023 in soglasno potrdila predlog odloka kot primeren za odločanje na Občinskem svetu Občine Brda.   
 
Nadja Šfiligoj pove, da je bralna kultura zelo pomembna za vsakega posameznika pa tudi za sam kraj. Knjižnice si vsi 
želijo. Potrebno se je zavedeti, da je najprej potrebno preveriti ali se zadeva sploh lahko realizira. Da je bralna kultura 
zelo pomembna so se zavedali v vrtcu že pred leti, ko so s pomočjo posebnih sredstev občine ustanovili knjižnico za 
vrtec, otroke in starše. Za otroke so zagotovili otroško literaturo, za starše pa strokovno literaturo, ki so jo potrebovali 
pri vzgoji svojih otrok. Poleg tega je v Brdih na razpolago še šolska knjižnica in pa bibliobus. Iz gradiva je razbrati, da 
ima knjižnica veliko dislociranih oddelkov knjižnice in zanima jo, kako so ti oddelki obiskani in kako vidijo potrebo v 
Brdih po knjižnici.       
 
Direktorica Irena Škvarč pove, da ima Goriška knjižnica Franceta Bevka 9 krajevnih knjižnic. Dve sta svoja vrata odprli v 
letu 2019 in sicer v Šempetru in v Mirnu. V Šempetru obisk strmo narašča kar se kaže, da je bila več kot očitna želja in 
potreba po knjižnici, nenazadnje je bila Goriška knjižnica FB ustanovljena v Šempetru. Z županom Francem Mužičem 
sta že večkrat govorila na temo krajevne knjižnice v Brdih. Res je, da je trenutno aktualen bibliobus, ki redno obiskuje 
Goriška Brda. Bibliobus mesečno obišče 90 postajališč v 85 krajih (podatki za leto 2022) in kar ¼ je v Brdih. Obiskujejo 
17 krajev, 21 postajališč, tri krat mesečno. Na ta način pokrivajo ponudbo knjižnične dejavnosti v Brdih. V zadnjem 
času so se zelo usmerili v pridobitev novega bibliobusa. V lanskem letu so prejeli pisma o nameri s strani občin 
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soustanoviteljic, katere so izkazale pripravljenost sofinancirati nakup novega vozila. S tem so se prijavili na poziv 
Ministrstva za kulturo, saj gre za večjo investicijo, ker obiskujejo tudi tri kraje v Italiji – tri slovenske šole z dvojezičnim 
programom. Za sofinanciranje to tako zaprosili tudi Urad RS za Slovence v zamejstvu in po svetu. Konec prihodnjega 
leta bi želeli v občini Brda obiskati vasi z novim bibliobusom. S tem nekako skušajo pokriti knjižnično dejavnost v občini 
Brda. Že večkrat je bila podana pobuda o krajevni knjižnici v Brdih ampak Goriška knjižnica v Brdih knjižnično dejavnost 
pokriva na ta način. Zavedati pa se je potrebno, da ima krajevna knjižnica tudi svoje zahteve. Že pri samem 
ustanavljanju knjižnice je velik finančni vložek, saj je potrebno poiskati primeren prostor, ga opremiti, zaposliti osebo, 
poskrbeti za knjižnično gradivo in seveda upoštevati kontinuirane stroške, kot so redno vzdrževanje, nabava gradiva 
itd. Zato je potreben zelo tehten premislek.    
 
Nadja Šfiligoj pojasni, da pobuda ni bila mišljena, da je krajevna knjižnica v Brdih nujno potrebna ampak, da se prouči 
možnost, kakšna je potreba po krajevni knjižnici in kakšne so možnosti za njeno ustanovitev.  
 
Jurij Špacal pove, da cilj Občine Brda je ustanovitev knjižnice. V knjižnici ne gre samo za izposojo knjig ampak je to tudi 
kraj kjer se ljudje med sabo srečujejo in družijo. Meni, da v knjižnici razpolagajo s podatki o stroških skozi leta in lahko 
bi se naredilo izračun, kaj bi to pomenilo, če bi v Brdih odprli krajevno knjižnico. Predlaga, da bi te podatke predstavili 
občinskemu svetu na podlagi podatkov knjižnice, ki že deluje in bi bila primerna za Brda. Bibliobus rešuje potrebo po 
knjižnični dejavnosti ne pa bistva tega prostora. Imeti knjižnico v občini so tudi določene prednosti.  
 
Direktorica Irena Škvarč pritrdi, da knjižnica res ni samo zgolj izposojevalnica knjig. V vseh enotah se trudijo, da bi 
vzpostavili čim več drugih dejavnosti in nenazadnje v sodobnih knjižnicah je tudi sam prostor ponudba knjižnice. Tudi z 
novim bibliobusom nameravajo dodati še dodatne vsebine. Krajevne knjižnice imajo cca. 10.000 enot knjižničnega 
gradiva, kar je za krajevno knjižnico dovolj. Pri načrtovanju knjižnice je potrebno načrtovati prostor, ne samo za knjižne 
police in za gradivo ampak tudi za druge dejavnosti (različne delavnice). Zato je potrebno poiskati primeren prostor, 
velikost mora biti najmanj 100m2, vrednost opreme za 10.000 enot gradiva je bila v predkoronskem času med 25 tisoč 
in 30 tisoč EUR, sedaj so se cene spremenile. Potrebno je zaposliti bibliotekarja, saj vztrajajo pri tem, da so v vseh 
enotah zaposleni strokovni delavci z ustrezno izobrazbo.           
 
Damjan Birtič pove, da je bibliobus v preteklih letih krpal potrebo po knjižnični dejavnosti v Brdih. S sodobnim načinom 
življenja meni, da je bibliobus že opravil svoje delo. Ravno zaradi tega, ker so Brda velika si želijo, da bi imeli v Brdih en 
skupen prostor za opravljanje knjižnične dejavnosti. So generacije, ki pogrešajo prostor ne samo za fizično izposojo 
knjig ampak za druženje in neko kulturno življenje, saj knjižnični prostori predstavljajo tudi neko kulturno dušo kraja in 
nenazadnje Goriška knjižnica ima poseben položaj tudi zaradi tega, ker je obmejna knjižnica. Potrebno je v tej smeri 
narediti korak naprej in rešiti vprašanje, kdaj se bo v Brdih krajevna knjižnica odprla.  
 
Goran Simčič pove, da je pri obravnavi na Mestnem svetu MONG bila podana pripomba glede vsebine in sicer v zvezi z  
zamenjavo mnenja strokovnih delavcev z mnenjem strokovnega sveta. Na mestnem svetu so imeli v zvezi s tem nekaj 
pripomb in direktorico sprašuje, ali je temu res tako.     
 
Direktorica Irena Škvarč pove, da temu ni bilo tako. V Zakonu o knjižničarstvu je predvideno mnenje strokovnih 
delavcev. Ko se je pripravljalo spremembo odloka so namesto, da bi napisali, da želijo zraven še mnenje strokovnega 
sveta, to izločili. Po zakonu mora biti mnenje strokovnih delavcev in nato so dodali po ZUJIF še mnenje strokovnega 
sveta.  
 
Irena Škvarč poda odgovor svetniku Damjanu Birtiču in sicer, ko bo občina sporočila, da je dobila primeren prostor in 
opremo, od takrat naprej se šteje, da bi lahko bila knjižnica odprta čez 1 leto, saj je potrebno pripraviti gradivo iz 
zaposlit osebo.  
 
Župan Franc Mužič pojasni, da je bila ideja o odprtju krajevne knjižnice v Brdih, v prostorih kleti Brda aktualna že pred 
leti, vendar se je ob opravljenih vseh potrebnih izračunih izkazalo, da zadeva še ni zrela. Tudi sedaj so nekatere 
sosednje krajevne knjižnice v sosednjih občinah slabo obiskane. Potrebno je res narediti konkretne izračune in v 
kolikor se bodo pojavile možnosti se bo projekt tudi realiziralo. Strinja pa se, da se gre v nakup novega bibliobusa, saj 
je ta res že dotrajan. Bibliobus je na koncu tudi nek način druženja.   
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
Goriška knjižnica Franceta Bevka Nova Gorica, v prvi obravnavi. 

2. Ta sklep velja takoj.  
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Ad 8.   
 
Odlok o prenehanju veljavnosti Odloka o ustanovitvi Javnega podjetja Regijski center za ravnanje z odpadki Nova 
Gorica d.o.o. – skrajšani postopek   
 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.    
 
V letu 2013 je trinajst občin Goriške statistične regije sprejelo Odlok o ustanovitvi javnega podjetja Regijski center za 
ravnanje z odpadki Nova Gorica d.o.o. (Uradni list RS, št. 101/13). 
 
Ustanoviteljice javnega podjetja so: 
1. Mestna občina Nova Gorica, Trg Edvarda Kardelja 1, 5000 Nova Gorica, 
2. Občina Ajdovščina, Cesta 5. maja 6a, 5270 Ajdovščina, 
3. Občina Bovec, Trg golobarskih žrtev 8, 5230 Bovec, 
4. Občina Brda, Trg 25. maja 2, 5212 Dobrovo v Brdih, 
5. Občina Cerkno, Bevkova ulica 9, 5282 Cerkno, 
6. Občina Idrija, Mestni trg 1, 5280 Idrija, 
7. Občina Kanal ob Soči, Trg svobode 23, 5213 Kanal ob Soči, 
8. Občina Kobarid, Trg svobode 2, 5222 Kobarid, 
9. Občina Miren-Kostanjevica, Miren 137, 5291 Miren, 
10. Občina Renče-Vogrsko, Bukovica 43, 5293 Volčja Draga, 
11. Občina Šempeter-Vrtojba, Trg Ivana Roba 3a, 5290 Šempeter pri Gorici, 
12. Občina Tolmin, Ulica padlih borcev 2, 5220 Tolmin in 
13. Občina Vipava, Glavni trg 15, 5271 Vipava. 
 
Namen odloka je bil ustanoviti javno podjetje za izvajanje gospodarske javne službe obdelave določenih vrst 
komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov za območje občin 
ustanoviteljic in sicer na območju sedanjega Centra za ravnanje z odpadki Nova Gorica v Stari Gori. Z odlokom se je 
ustanovilo javno podjetje Regijski center za ravnanje z odpadki Nova Gorica d.o.o. in za izvajanje gospodarske javne 
službe regijskega pomena na področju obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov in 
odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov na območju občin ustanoviteljic ter Svet 
ustanoviteljic kot skupni organ občin za izvrševanje ustanoviteljskih pravic v javnem podjetju in za usklajevanje 
odločitev občin v zvezi z zagotavljanjem javnih služb. 
Ker se projekt izgradnje Regijskega centra za ravnanje z odpadki ni realiziral, je odpadel osnovni razlog, zaradi katerega 
bi bilo odlok smiselno ohraniti v veljavi. 
 
Predlog odloka je obravnavala tudi Statutarno pravna komisija na 1. redni – konstitutivni seji dne 13. 2. 2023 in 
soglasno potrdila predlog odloka kot primeren za odločanje na Občinskem svetu Občine Brda.   
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o prenehanju veljavnosti Odloka o ustanovitvi javnega podjetja  
        Regijski center za ravnanje z odpadki Nova Gorica d.o.o. po skrajšanem postopku. 
2. Ta sklep prične veljati takoj. 

 
Ad 9. 

 
Imenovanje predstavnika Občine Brda v Svet lokalnih skupnosti CSD Severna Primorska 
 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.  
 
Sklep o ustanovitvi Centra za socialno delo Severna Primorska (Uradni list št. 30/18), v 15. členu določa, da je Svet 
lokalnih skupnosti kolegijski posvetovalni organ centra, ki ga sestavljajo predstavniki lokalnih skupnosti z območja 
delovanja centra. Zato je potrebno, da občine Goriške regije imenujejo svoje predstavnike v Svet lokalnih skupnosti 
CSD Severna Primorska.  
 
Pristojnosti sveta lokalnih skupnosti so:  

• sprejetje poslovnika, ki ureja delo sveta lokalnih skupnosti,  

• imenovanje dveh predstavnikov lokalne skupnosti v svet centra,  

• spremljanje izvedbe regionalnih izvedbenih načrtov v skladu z nacionalnim programom, ki ureja socialno varstvo,  

• dajanje pobud direktorju centra o uvedbi dodatnih storitev in programov posameznih lokalnih skupnostih,  
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• dajanje predlogov in mnenj direktorju centra o vprašanjih, ki se nanašajo na področje dela centra in socialno 
problematiko v posameznih lokalnih okoljih,  

• povezovanje med centrom in lokalnimi skupnostmi in  

• sodelovanje pri vzpostavljanju novih politik na področju socialnega varstva.  
 
Direktor centra svet lokalnih skupnosti seznani s finančnim načrtom, programom dela centra in poslovanjem centra.  
 
Svet lokalnih skupnosti sestavlja 13 članov in sicer iz vsake občine po en član. Člane po pozivu direktorja imenujejo na 
način, ki ga določijo same. Mandat sveta lokalnih skupnosti traja 4 leta.  
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja pri Občini Brda je dne 23. 1. 2023 pozvala vso zainteresirano 
javnost, da posredujejo predloge za predstavnika Občine Brda v Svetu lokalnih skupnosti CSD Severna Primorska.     
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je prejete predloge obravnavala na 2. redni seji, dne 13. 2. 
2023 in sprejela sklep:  
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga Občinskemu svetu Občine Brda za predstavnika 
Občine Brda v Svet lokalnih skupnosti CSD Severna Primorska:  

− Marjana Erzetič, Medana 23/a, Dobrovo  

Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda v  Svet lokalnih skupnosti CSD Severna Primorska za štiriletno mandatno obdobje 
imenuje   

− Marjana Erzetič, Medana 23/a, Dobrovo 
2. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad 10. 

 
Imenovanje Odbora za priznanja Občine Brda 
 
Obrazložitev podat Anita Manfreda.  
 
Zaradi konstituiranja novega Občinskega sveta Občine Brda je v skladu z Odlokom o občinskem prazniku Občine Brda 
in podeljevanju občinskih priznanj (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 52/2019) potrebno imenovati nov odbor.  
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je dne 23. 1. 2023 na spletni strani Občine Brda objavila Poziv k 
posredovanju predlogov za imenovanje članov Odbora za priznanja Občine Brda.   
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je prejete predloge obravnavala na 2. redni seji, dne 13. 2. 
2023 in sprejela sklep:  
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga Občinskemu svetu Občine Brda naslednje člane 
Odbora za priznanja Občine Brda: 

1. Damjan Birtič, Neblo 5/b, Dobrovo – predsednik 
2. Domen Drufovka, Podsabotin 18, Kojsko – član   
3. Bernarda Konjedic, Hum 58, Kojsko – član  
4. Ivan Karlo Passoni, Kojsko 46, Kojsko – član    
5. Jana Movja, Vinogradniška ulica 7, Dobrovo – član  

 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1.  Občinski svet Občine Brda v Odbor za priznanja Občine Brda imenuje naslednje člane:  
1. Damjan Birtič, Neblo 5/b, Dobrovo – predsednik 
2. Domen Drufovka, Podsabotin 18, Kojsko – član   
3. Bernarda Konjedic, Hum 58, Kojsko – član  
4. Ivan Karlo Passoni, Kojsko 46, Kojsko – član    
5. Jana Movja, Vinogradniška ulica 7, Dobrovo – član  

2. Ta sklep velja takoj.  
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Ad 11. 
 
Ureditev zaznambe javnega dobra na nepremičnini v k. o. Biljana 
 
Obrazložitev poda Dejan Rusjan.  
 
Občina Brda je na podlagi postopka za določitev pripadajočega zemljišča postala lastnica parcele 1986/5 k. o. Biljana, 
ki v naravi predstavlja dostopno pot do šole, pločnik in parkirišče. Doslej na nepremičnini ni bilo zaznambe javnega 
dobra.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
 

1. S tem sklepom pridobi status grajenega javnega dobra lokalnega pomena nepremičnina z ID znakom:  

• parcela 2285 1986/5 katastrska občina 2285 BILJANA parcela 1986/5 (ID 7209697) 
2. Nepremičnina iz 1. točke tega sklepa pridobi status grajenega javnega dobra lokalnega pomena v lasti Občine 

Brda z ugotovitveno odločbo, ki jo na podlagi tega sklepa po uradni dolžnosti izda občinska uprava. Po 
pravnomočnosti odločbe se predlaga zaznamba javnega dobra v zemljiški knjigi. 

3. Ta sklep prične veljati osmi dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 
Ad 12. 

 
Ukinitev zaznambe javno dobro na parceli 1340/1 k. o. Biljana 
 
Obrazložitev poda Dejan Rusjan.    
 
Občina Brda se je na podlagi pogodbe o uskladitvi ZK stanja z dejanskim: Ureditev državne ceste R2-402/1045 Dobrovo 
- Neblo zavezala brezplačno prenesti parc. št. 1340/1 k. o. Biljana na Republiko Slovenijo. Parcela predstavlja del 
države ceste R2-402/1045 Dobrovo - Neblo. Parcela je bila že prenesena na RS, vendar ni bila izbrisana zaznamba 
javno dobro, zato  je potrebno navedeno zaznambo izbrisati. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP o ukinitvi javnega dobra 
 

1. S  tem sklepom se ukinja kot javno dobro – pot:  
- ID znak: parcela 2285 1340/1 katastrska občina 2285 BILJANA parcela 1340/1 (ID 6792952) 

2. Nepremičnina iz 1. točke tega sklepa preneha imeti značaj javnega dobra. 
3. Ta sklep začne veljati takoj po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 
Ad 13. 

 
Ureditev zaznambe javnega dobra na nepremičninah v k. o. Podsabotin 
 
Obrazložitev poda Dejan Rusjan.  
 
Občina Brda je konec leta 2021 postala lastnica parcel 1099/45 in 1099/47 k. o. Podsabotin. Nepremičnini v naravi 
predstavlja nadaljevanje kategorizirane javne poti JP520441 na kateri pa ni zaznambe javnega dobra. Nepremičnini 
1099/28 in 501/4 obe k. o. Podsabotin pa predstavljata del kategorizirane javne poti JP520441 in nista zaznamovani 
kot javno dobro. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena  
 

1. S tem sklepom pridobijo status grajenega javnega dobra lokalnega pomena nepremičnine z ID znakom:  
- parcela 2291 1099/28 katastrska občina 2291 PODSABOTIN parcela 1099/28 (ID 4150683) 
- parcela 2291 501/4 katastrska občina 2291 PODSABOTIN parcela 501/4 (ID 70985) 
- parcela 2291 1099/45 katastrska občina 2291 PODSABOTIN parcela 1099/45 (ID 7220065) 
- parcela 2291 1099/47 katastrska občina 2291 PODSABOTIN parcela 1099/47 (ID 7220063) 

ki so  v lasti Občine Brda. 
2. Nepremičnina iz 1. točke tega sklepa pridobi status grajenega javnega dobra lokalnega pomena v lasti Občine 

Brda z ugotovitveno odločbo, ki jo na podlagi tega sklepa po uradni dolžnosti izda občinska uprava. Po 
pravnomočnosti odločbe se predlaga zaznamba javnega dobra v zemljiški knjigi. 

3. Ta sklep prične veljati osmi dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 
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Ad 14. 
 
Ukinitev zaznambe javno dobro na parceli 215/2 k. o. Šmartno 
 
Obrazložitev poda Dejan Rusjan.  
 
Občina Brda se je na podlagi pogodbe o uskladitvi ZK stanja z dejanskim: Ureditev državne ceste R2-402/1465 Gonjače 
– Šmartno zavezala brezplačno prenesti parc. št. 215/2 k. o. Šmartno na Republiko Slovenijo. Parcela predstavlja del 
države ceste. Pred prenosom je potrebno izbrisati zaznambo javnega dobra. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP o ukinitvi javnega dobra 
 

1. S  tem sklepom  se ukinja  kot javno dobro – pot:  
- ID znak: parcela 2281 215/2 katastrska občina 2281 ŠMARTNO parcela 215/2 (ID 5899059) 

2. Nepremičnina iz 1. točke tega sklepa preneha imeti značaj javnega dobra in postane lastnina Občine Brda. 
3. Ta sklep začne veljati takoj po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

  
Ad 15. 

 
Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 2. redne seje  
 
Pripomb ni bilo.  
 

Ad 16. 
 
Pobude in vprašanja svetnikov 
 
Miloš Protić  
1. Pridobivanje evropskih in drugih sredstev – želeli bi pridobiti podatke za preteklo 4-letno obdobje, da se oceni, 

kako je Občina Brda uspešna pri črpanju sredstev in če bo potrebno, da se stanje optimizira. V kolikor se oceni, da 
bi bilo možno sredstva bolje koristiti predlaga, da se izvedejo določene aktivnosti v povezavi s tem.  

2. Popis in ocena vaških in občinskih cest – želeli bi pridobiti vpogled v stanje občinskih cest ter na tej osnovi zastaviti 
določene cilje, od urejanja in vzdrževanja cest ter omogočiti nadaljnje aktivnosti obnove in drugih prioritet.   

3. Grad Dobrovo – v kakšnem stanju je in kakšni so predvideni načrti za naprej.  
4. Ekološki otoki – ali obstaja kakšen plan izgradenj ekoloških otokov in v kateri fazi so te izgradnje po območjih in v 

kakšnem stanju so obstoječi ekološki otoki.  
 
Nika Prinčič  
1. Vila Vipolže – restavracija Kruh in vino – zanima jo, kako se spoštuje najemna pogodba in kakšen je urnik 

obratovalnega časa restavracije. Obrat ima zelo omejen urnik, poleg tega je veliko krat zaprt za javnost oz. je tako 
rečeno odprt samo za zasebne dogodke, kar je precej neugodno glede na število turistov, ki se gibljejo po Brdih. 
Pri tem bi opozorila še, da je spodnja cesta, ki pelje do Vile Vipolže neurejena oz. je zatravljena.  

2. Kolopark v Vipolžah je zelo dobro obiskan, bil bi pa lahko še bolj, če bi bili občani in obiskovalci bolje obveščeni. 
Zato predlaga postavitev označevalne table. Kar se tiče samega dostopa do koloparka pa ne dvomi, da bo to 
urejeno, ko se bo dokončno uredila kolesarska pot.  

 
Vilko Prinčič pohvali izvedbo prireditve ob državnem prazniku – kulturnem dnevu, ki je bila v Vili Vipolže predvsem 
zato, ker so na prireditvi sodelovali resnično samo domači izvajalci.    
 
Nadja Šfiligoj  
1. Predstavitev načrta izgradnje nove enote vrtca na Dobrovem – predlaga, da se občinski svet seznani s projektom 

na eni izmed naslednjih sej.  
Opozori še na preureditev obstoječih igralnic v starem vrtcu, saj te ne bodo več odgovarjale novim normativom.    

2. Vrtec v Kojskem – otroci so sedaj na hodniku v nekako prilagojenih prostorih. Dejstvo je, da si predšolski otroci 
zaslužijo sodoben vrtec, ki bo odgovarjal vsem njihovim potrebam. Resnično je potrebno dobro poskrbeti za njih 
pa tudi za njihove starše, da bodo otroke lahko brezskrbno zaupali vrtcu.  

3. Ambulanta Kojsko – nekoč so že obstajali projekti za preureditev ambulantnih prostorov, ki bi bili ustrezni za 
delovanje ambulante. Sedaj se pa o tem nič več ne govori, kako naprej. Ambulanta v Kojskem je neprimerna, slabo 
vzdrževana in ni dostopna za invalide.  
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Lilijana Kastelic  
Večnamenski prostor oz. telovadnica – v času volilne kampanje se je o tem veliko govorilo in predvideva se, da 
določena dokumentacija v zvezi s tem že obstaja. Zavedati se je potrebno, da Občina Brda ne razpolaga z zadostnimi 
sredstvi za izgradnjo takega objekta, predlaga pa, da se začne s pripravo projekta in ko bodo sredstva na razpolago, se 
gre s postopki naprej. Predlaga, da se na naslednji seji občinskega sveta predstavijo dokumenti, ki že obstajajo in ali so 
uporabni za nadaljnje postopke.    
 
Anja Pertovt  
Zanima jo, katere projekte ima Občina Brda namen prijaviti v okviru Evropske prestolnice kulture in s katerimi 
občinami namerava sodelovati.  
 
dr. Karol Peter Peršolja   
Predlaga, da se pripravi preglednica aktivnosti na javnih razpisih, kjer je Občina Brda vključena in sicer preglednica naj 
vključuje pregled aktualnih razpisov, tistih, ki so sedaj v teku, preglednico razpisov, ki čakajo na odločitev in 
preglednico razpisov na katere se namerava Občina Brda v kratkem prijaviti.    
 
Jure Špacal  
Predlaga rekonstrukcijo ceste iz Šmartnega proti Imenju v dolžini 300 m.  
 

Ad 17. 
 

Realizacija sklepov 2. redne seje 
 
Pripomb ni bilo.  
 
 
Seja zaključena ob 19.21.    
 
 
     Zapisničarka                                       Predsedujoči                               Direktorica občinske uprave 
 Mateja Ambrožič                                   Goran Simčič                                                  Anita Manfreda 

 


